



InnoCarnival 2016

- DNA Science and Microbiology Exploration

Oct 29 - Nov 6, 2016 at the Hong Kong Science Park

For Primary Schools only
小學適用

Registration Form for the Biotech Workshops with Principal's Authorization

We are pleased that your School is applying for the Biotech Workshop(s) we offer at the InnoCarnival 2016.

1. The Teacher-in-Charge can register a class of students, up to 32, for one workshop by filling out and returning this Form **by fax** or **by email**.
2. The Teacher-in-Charge will download a Student Information Worksheet (SIW) from our website (<http://mobilelab.hoyu.edu.hk>), fill in the details of the students, and return the completed SIW **by email**, no later than 3 days after the submission of this Registration Form.
3. If we don't receive the SIW within the time requirement, your application will be considered unsuccessful.
4. We will confirm receipt of both documents once we have received them.

Workshop(s)* Selected for Your Schools: (Please circle your choice)

*For P4-P6 Students only	Workshop: (3 series)	No. of Students
■ A School can register students** into each Workshop series (SPM, SPE and SPC); but it can only choose ONE (indicate with a circle) in each series.	■ SPM01A+SPM05R	_____
	■ SPM01B+SPM05R	_____
	■ SPE03A	_____
	■ SPE03B	_____
	■ SPC03A	_____

A. **School Information:** (*Please circle one)

** Please fill in and submit Student Information Worksheet by email.

School Name:	(English)	(Chinese)	
School Address:	(English)	(Chinese)	
School Tel. No.:		Fax No.:	
School Type*:	Aided / DSS / International / Private	School District:	
Name of Principal:	*Dr./Mr./ Ms. (English)	(Chinese)	Email Address:
Name of Teacher-in-Charge:	*Dr./Mr./ Ms. (English)	(Chinese)	Email Address:
Grade(s) and Subject(s) currently teaching:	Contact No.:		

B. Principal's Authorization:

I have been informed by the Teacher-in-Charge of the application to register in the Biotech Workshops, and hereby give my endorsement and support,

(School Chop)	Principal's Signature
	Date:

Instructions:

1. Submission by fax to: **2109-2002**, or by email to **IC2016@hoyu.edu.hk**.
2. Deadline for Registration is **Wednesday, October 19, 2016**.
3. Acceptance notification will be sent to the Teacher-in-Charge via email on or before Friday, October 21, 2016.
4. For more information, please contact Ms. Yeung/Ms. Lin by phone at 2109-1001.



創新科技嘉年華 2016

-探索 DNA 與微生物世界

2016 年 10 月 29 至 11 月 6 日, 香港科學園

生物科技工作坊申請表格 · 連校長授權

For Primary Schools only
小學適用

歡迎申請創新科技嘉年華 2016 生物科技工作坊。

- 負責教師須填妥申請表格，並獲校長授權參與及學校蓋印，於截止日期前**電郵**或**傳真**至本計劃。每間學校可推薦最多不超過 32 名學生參加每場工作坊。
- 負責教師須從以下網址 (<http://mobilelab.hoyu.edu.hk>) 下載及填妥學生資料表，並於遞交申請表後三日內**電郵**至本計劃。
- 若本計劃未能於指定時間內收到已填妥之學生資料表，有關申請將被視為放棄論。
- 當收到有關申請表格及學生資料表後，負責教師將會收到確認電郵。

** 請電郵已填妥之學生資料表。

本校現申請以下工作坊： (*請圈出每項之其中一場工作坊)

* 只供小四至小六學生參與	工作坊 (3 項)	學生人數
<ul style="list-style-type: none"> 每間學校可同時申請每項工作坊(微生物工作坊 SPM、生物科技工作坊 SPE 及科學工作坊 SPC)，但每項工作坊只可申請其中一場工作坊。 	■ SPM01A+SPM05R	_____
	■ SPM01B+SPM05R	_____
	■ SPE03A	_____
	■ SPE03B	_____
	■ SPC03A	_____

A. 學校資料: (*請圈出其中一項)

學校名稱：	(英文)	(中文)	
學校地址：	(英文)	(中文)	
學校電話：		學校傳真號碼：	
學校資助種類*：	資助 / 直資 / 國際 / 私立	學校地區：	
校長姓名：	*Dr./Mr./ Ms. (英文)	(中文)	電郵地址：
負責教師姓名：	*Dr./Mr./ Ms. (英文)	(中文)	電郵地址：
教授科目及年級：		聯絡電話：	

B. 校長授權：

本人得悉創新科技嘉年華 2016 生物科技工作坊事宜，現授權負責教師申請工作坊，

(學校蓋印)	_____
	日期: _____

申請提示：

- 申請表格可傳真至 **2109-2002** 或電郵至 **IC2016@hoyu.edu.hk**.
- 截止申請日期為 **2016 年 10 月 19 日(星期三)**
- 取錄通知書將會於 2016 年 10 月 21 日(星期五)或之前以電郵方式通知負責教師。
- 如有查詢，請致電楊小姐/林小姐 2109-1001。